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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

--~~-_. 

Proszę o reakcje u właściciela studzienek telefonicznych położonych w pasie I-(D 

chodników na terenie osiedla Sławięcice. 

Studzienki te są w opłakanym stanie, a ich stan uważam jest zagrażający 

bezpieczeństwu mieszkańców. Dziury, wygięte pręty zbrojeniowe i zapadnięcia 

to tylko niektóre z przypadłości które występują na tych studzienkach. 

Mieszkańcy często się skarżą że chodnik został wyremontowany lub .chodnik 

jest w dobrym stanie a studzienka została niewymieniona. 

Szczególny problem do rozwiązania natychmiast jest przy ulicy Kołłątaja, 

Kruczkowskiego, Batorego, ale proszę o przegląd wszystkich. 
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